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PROTOKÓŁ Nr 26/2022 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 25 kwietnia 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:05 – 19:08 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wasilkowie Anna Trochim-

Sidorkiewicz, 

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Krystyna Sakowicz, 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że porządek obrad został radnym przesłany. 

Zaproponował następujące zmiany – usunięcie punktu Sprawozdanie z działalności MOPS w 

Wasilkowie za 2021 r. oraz przesunięcie punktu Współpraca Gminy Wasilków z Radą 

Seniorów Gminy Wasilków na początek posiedzenia. Odczytał proponowany porządek obrad 

po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Współpraca Gminy Wasilków z Radą Seniorów Gminy Wasilków. 

3. Sprawozdanie z działalności organizacji pozarządowych działających na terenie 

Gminy Wasilków za 2021 r. 

4. Informacja o zasobach pomocy społecznej. 

5. Omówienie Regulaminu Budżetu Obywatelskiego w Gminie Wasilków. 

6. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższa sesję Rady Miejskiej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Zmieniony porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Współpraca Gminy Wasilków z Radą Seniorów Gminy Wasilków. 
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Przewodniczący Komisji przekazał głos przedstawicielkom Rady Seniorów Gminy Wasilków 

z prośbą o podzielenie się swoimi uwagami dotyczącymi współpracy, potrzebami i 

oczekiwaniami. 

 

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Krystyna Sakowicz powiedziała, że 

współpraca z Burmistrzem, Zastępcą Burmistrza, Radnymi układa się dobrze. Problemem jest 

brak finansowania działalności Rady Seniorów, co ogranicza niektóre formy działania. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska powiedziała, że 

seniorzy przedstawiali już sprawy związane z ich potrzebami na sesji rady. Radne Anna 

Pszczółka i Monika Targońska-Dakowicz wyraziły wolę bycia koordynatorkami pomiędzy 

Radą Seniorów i Radą Miejską. Wymieniła najważniejsze dokonania, m.in. zakup budynku i 

działki pod Centrum Aktywności Seniora, współuczestnictwo w projektowaniu, jak budynek 

będzie wyglądał, jak będzie zorganizowany po przebudowie, wystąpienie z pismem do 

Marszałka Województwa Podlaskiego, w którym zwrócono się z prośbą o uwzględnienie 

potrzeb seniorów i dofinansowanie tej inwestycji, udział w konsultacjach społecznych 

dotyczących powołania Młodzieżowej Rady Gminy Wasilków, lokalizacji przystanków PKP, 

współorganizacja pierwszego Dnia Seniora Gminy Wasilków. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz podziękowała członkom Rady Seniorów 

za wsparcie i podejmowanie inicjatyw. Podkreśliła, że zawsze można liczyć na ich rady, głos 

w dyskusji, udział w konsultacjach. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała o potrzeby, problemy seniorów oraz o to, jak układa się 

współpraca z Miejskim Ośrodkiem Animacji Kultury w Wasilkowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska powiedziała, że 

współpraca układa się dobrze. W MOAK odbywają się zajęcia, w których biorą udział seniorzy, 

m.in. zajęcia taneczne, gimnastyka. Dodała jednak, że część z zajęć jest płatna, co stanowi 

problem dla części seniorów. Przydałoby się, żeby wachlarz zajęć był szerszy. Największą 

potrzebą seniorów jest miejsce, w którym mogliby się spotykać. Problem stanowi aktywizacja 

środowiska osób starszych. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy seniorzy mają upatrzony lokal tymczasowy, w którym 

mogliby się spotykać do czasu budowy Centrum Seniora. 

 

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Krystyna Sakowicz powiedziała, że na 

poprzednim posiedzeniu Rady Seniorów został poruszony temat budynku na ul. Białostockiej, 

znajdującym się na tej samej działce, co budynek przeznaczony na Centrum Seniora. Burmistrz 

planuje przeznaczyć go na potrzeby harcerek. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, czy ta decyzja została uzgodniona z Radą Seniorów. 
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Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Krystyna Sakowicz powiedziała, że 

Rada Seniorów została poinformowana o tym już po podjęciu decyzji. Burmistrz przeprosił, że 

nie przekazał wcześniej tej informacji. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, ze radnym przekazano informację, że ten temat został 

uzgodniony z Rada Seniorów. 

 

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Krystyna Sakowicz poprosiła, żeby 

przynajmniej przez jeden dzień w tygodniu budynek po remoncie był dostępny na potrzeby 

seniorów. Trzeba byłoby uzgodnić, żeby przez jeden dzień seniorzy mieli go na wyłączność. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała o świetlicę na ul. Dwornej. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz powiedziała, że w związku z napływem 

uchodźców z Ukrainy świetlica na ul. Dwornej została zgłoszona do Wojewody jako obiekt, 

w którym mógłby być przeznaczony na punkt recepcyjny, miejsca noclegowe, magazyn 

darów. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska powiedziała, że 

po odremontowaniu budynku na ul. Białostockiej Rada Seniorów podejmie rozmowy, żeby to 

nie seniorzy, ale harcerki będą w nim raz w tygodniu.  

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że na spotkaniu z harcerkami i ich rodzicami była mowa 

o tym, żeby to one miały lokal na wyłączność. Argumentowano to tym, żeby po swoich 

zajęciach nie musieć się pakować, ale mieć magazyn do przechowywania swoich sprzętów. 

Radni są postawieni w trudnej sytuacji, stąd propozycja spotkania z Rada Seniorów. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska powiedziała, że 

harcerki mogą spotykać się w szkołach lub przedszkolu. Powiedziała, że rozumie, że są sytuacje 

niezależne od Burmistrza i radnych, ale jest jej przykro, że seniorzy od lat nie maja swojego 

miejsca. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że radnym przekazano, że seniorzy byli poinformowani 

i wyrazili zgodę odnośnie budynku dla harcerek. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska – państwo jako 

rada chcecie scedować odpowiedzialność na organ wykonawczy, że nie poinformował 

seniorów. Wszyscy radni wiedzieli o potrzebach seniorów, bo była o nich mowa na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Krystyna Sakowicz zaproponowała, 

żeby w momencie, kiedy budynek będzie gotowy, wybrać się tam wspólnie i ustalić, gdzie 

harcerki mogłyby przetrzymywać  swoje sprzęty, gdzie seniorzy mogliby się spotykać. 
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Radna Magdalena Jakuć zaproponowała, żeby zanim budynek zostanie wykończony, 

zorganizować spotkanie z przedstawicielami wszystkich stron i wyjaśnić wszystkie niejasności. 

 

Radny Karol Krakowiecki powiedział, że na poprzedniej komisji prosił, żeby zainwestować 

większe środki i odremontować cały budynek. Nie wiadomo jakie są możliwości pozyskania 

pieniędzy. Dobrze, że seniorki napisały pismo do Marszałka. Może warto zrobić przetarg, żeby 

dowiedzieć się, ile będzie kosztowało odremontowanie całego budynku. Dodał, że to Burmistrz 

decyduje o tym, co i gdzie zostanie wykonane, rada przegłosowuje jedynie przyznanie środków. 

Rada zgodziła się na przekazanie środków na remont budynku, a nawet zdecydowała o ich 

zwiększeniu. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytał, czy harcerze mogliby spotykać się w którymś z pomieszczeń 

w przedszkolu lub szkole. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz powiedziała, że gospodarzami przedszkola 

i szkół są dyrektorzy, to oni znają grafik spotkań. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby o to 

zapytać. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska zapytała, czy 

Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej nie mógłby udostępnić pomieszczeń na spotkania seniorów. 

 

Radny Karol Krakowiecki – Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej powiedział, że jest otwarty 

na ustalenia. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Seniorów Gminy Wasilków Anna Biegańska potwierdziła 

gotowość do spotkania w pełnym składzie Rady Seniorów z harcerkami. Rada Seniorów jest w 

stałym kontakcie z Burmistrzem. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności organizacji pozarządowych działających na terenie Gminy 

Wasilków za 2021 r. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz przedstawiła sprawozdanie. Stanowi on 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Informacja o zasobach pomocy społecznej. 

 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wasilkowie Anna Trochim-

Sidorkiewicz przedstawiła informacje. Stanowią one załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Omówienie Regulaminu Budżetu Obywatelskiego w Gminie Wasilków. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz omówiła regulamin. Zmiany w 

regulaminie dotyczą formy głosowania – głosowanie online będzie się odbywało przez 

platformę twojwasilkow.pl. Wprowadza się również tekst jednolity, w którym zostaną 

uwzględnione wszystkie wprowadzone zmiany. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższa sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022 -

2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  3 315 900 zł z tytułu: 

- środków pozyskanych z RFRD: 

 na Przebudowę ul. Magnoliowej i Orzechowej w Wasilkowie - etap III - 768 000 zł, 

na budowę ul. Dmowskiego i Supraślskiej w Wasilkowie - 1 226 450 zł, 

na budowę drogi o oznaczeniu KDL3 z rozbudową ul. Łąkowej w Wasilkowie - 1 000 000 

zł, 

na budowę ul Żurawiej w Wasilkowie do ul. Wojtachowskiej - 250 000 zł, 

- środków pozyskanych w ramach programu Maszt dla Niepodległej - 8 000 zł, 

- dodatkowych środków na uczniów z Ukrainy - 13 944 zł, 

- dotacji  na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego - 49 

506 zł. 

-  II. WYDATKI  - zwiększa się plan wydatków o  8 431 599 zł z przeznaczeniem na: 

- dotację Powiatowi Białostockiemu na dokumentację projektową na Przebudowę z 

rozbudową drogi powiatowej na odcinku Leńce - Jurowce na terenie Gminy Wasilków - 5 012 

zł, 

- ekspertyzy wodno-prawne - 30 000 zł, 

- Budowę sieci wodno-kanalizacyjnej do m. Katrynka - PFU -20 000 zł, 

- Przebudowę ul. Magnoliowej i Orzechowej w Wasilkowie - etap III - 1 574 500 zł, 
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- Budowę ul. Dmowskiego i Supraślskiej w Wasilkowie - 2 452 900 zł, 

- Budowę drogi o oznaczeniu KDL3 z rozbudową ul. Łąkowej w Wasilkowie - 2 000 000 zł, 

- Budowę ul. Żurawiej w Wasilkowie do ul. Wojtachowskiej - 500 000 zł, 

- realizację programu Maszt dla Niepodległej - 8 000 zł, 

- wpłata na Fundusz Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu - 22 000 zł, 

- wydatki OSP związane ze wzrostem stawki za ekwiwalenty oraz wzrost cen energii 

elektrycznej i cieplnej - 45 000 zł, 

- dodatkowe wydatki na uczniów z Ukrainy - 13 944 zł, 

- wzrost kosztów dowożenia dzieci do placówek edukacyjnych w związku ze wzrostem cen 

- 50 000 zł, 

- obsługę zadłużenia - 100 000 zł,  

- wydatki jednostek gminnych w związku ze wzrostem cen paliw i energii - 546 200 zł, 

- wydatki urzędu w związku ze wzrostem cen paliw i energii - 422 000 zł, 

- zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego - 49 506 zł, 

- dokumentację techniczną 6 wielorodzinnych budynków komunalnych przy ul. Piaskowej 

w Wasilkowie - 350 000 zł, 

- zagospodarowanie terenu przy budynku OSP w Wasilkowie - 13 000 zł, 

- Montaż efektywnego energetycznie oświetlenia ulicznego w Gminie Wasilków - 72 519 zł, 

- dokumentację na budowę ul. Polonijnej i Zielonej w Studziankach - 80 300 zł, 

- dokumentacje na budowę drogi w Katrynce - 58 718 zł. 

Deficyt zwiększony o 5 115 699 zł zostanie pokryty przychodami z wolnych środków. 

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD 

- 457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian do budżetu na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 5; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Wasilków do stowarzyszenia Związek 

Samorządów Polskich. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz przedstawiła projekt uchwały. 

Celem ZSP jest wspieranie idei samorządu terytorialnego oraz obrona wspólnych interesów 

podmiotów będących członkami stowarzyszenia. Dzięki przystąpieniu do ZSP gmina będzie 

miała możliwość podejmowania wspólnych inicjatyw mających wpływ na rozwój społeczności 

gminnych, służących społeczno-gospodarczemu rozwojowi gminy (np. wspólne projekty). 

Zgodnie z uchwałą Walnego Zgromadzenia Członków ZSP składka członkowska dla gmin 

wynosi 0,10 zł od mieszkańca według liczby mieszkańców wg stanu na 31 grudnia roku 

poprzedzającego. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Zapytał w którym roku powstał ZSP i do ilu 

związków należy gmina. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz odpowiedziała, że gmina należy do 

Związku Gmin „Czyste Środowisko”, Stowarzyszenia LGD Puszcza Knyszyńska, Związku 

Miast Polskich oraz Stowarzyszenia BOF. ZSP powstał w 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przystąpienia Gminy do stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 1; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 6. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie budżetu obywatelskiego Gminy Wasilków. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz przedstawiła projekt uchwały. Regulamin 

został omówiony w punkcie 5 porządku obrad. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że środki przeznaczone na budżet „zielony” można 

rozdysponować na inne cele. Gmina Wasilków jest gminą miejsko-wiejską, a budżety zielone 

pasują bardziej do dużych, zabetonowanych miast. W poprzednim roku zgłoszono tylko jeden 

taki projekt, co świadczy o tym, ze zapotrzebowanie jest nikłe. Zaproponował, żeby 

zrezygnować z budżetu „zielonego” i te środki przeznaczyć na projekty ogólnomiejskie i 

sołeckie.  
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Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz zaproponowała, żeby jeszcze w tym roku 

zostawić kwotę na budżet „zielony”. Jest to coś, czym można się pochwalić w rankingach, 

plebiscytach. 

 

Radna Magdalena Jakuć powiedziała, że w ubiegłym roku projekty „zielone” nie cieszyły się 

dużym zainteresowaniem mieszkańców. 

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że zwracała się z prośbą do Kierownik ZGK, żeby 

przygotowała projekt nasadzeń, rozmieszczenia roślin w mieście do wglądu i zaopiniowania 

przez mieszkańców. Mieszkańcy mogliby zgłaszać własne propozycje. Budżet przeznaczony 

na ten cel powinien być wyższy niż ten przewidziany na budżet „zielony”. 

 

Przewodniczący Komisji złożył wniosek o zwiększenie kwot w budżecie obywatelskim: 

- projekty ogólnomiejskie – łączna kwota 330 tys. zł, przy czym maksymalna wartość jednego 

projektu – 140 tys. zł, 

- projekt sołeckie – łączna kwota 200 tys. zł, przy czym maksymalna wartość jednego projektu 

– 40 tys. zł, 

- projekty „zielone” – bez zmian (30 tys. zł). 

Łączna kwota – 560 tys. zł. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie budżetu obywatelskiego Gminy Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i 

opłat lokalnych, ustalenia inkasentów oraz zasad wynagradzania inkaso. 
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Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. W związku z podziałem 

sołectwa Studzianki I na sołectwo Studzianki I i Horodnianka zmianie uległ skład inkasentów 

zobowiązanych do poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, 

ustalenia inkasentów oraz zasad wynagradzania inkaso. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

f) Uchwała w sprawie dofinansowania opłaty za pobyt dziecka w żłobku na terenie 

Gminy Wasilków dla obywateli Ukrainy, którzy przybyli na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z terytorium Ukrainy w związku z 

działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Celem przedłożonego projektu uchwały jest zapewnienie możliwości świadczenia przez Gminę 

Wasilków z własnej inicjatywy i w zakresie posiadanych środków pomocy obywatelom 

Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy 

w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego państwa. Pomoc, o 

której mowa, dotyczy dofinansowania opłaty za pobyt dziecka ukraińskiego w żłobku na terenie 

gminy. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie dofinansowania opłaty za pobyt dziecka w żłobku na terenie Gminy Wasilków dla 

obywateli Ukrainy, którzy przybyli na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej bezpośrednio z 

terytorium Ukrainy w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi na terytorium tego 

państwa. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Ad 7 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 7 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Radna Magdalena Jakuć powiedziała, że zgłosiła się do niej mieszkanka, której starsze 

dziecko uczęszcza do szkoły podstawowej filialnej, a drugie do przedszkola. Obie placówki 

mieszczą się pod tym samym adresem. Problem polega na tym, że młodsze dziecko zostało 

przyjęte do innego przedszkola w gminie. Zapytała, czy jest możliwość, żeby w regulaminie 

przyjmowania dzieci do przedszkola znajdował się zapis o dodatkowych punktach za to, że 

starsze rodzeństwo uczęszcza do szkoły, która znajduje się pod tym samym adresem. 

Ułatwiłoby to rodzicom kwestię dowożenia dzieci do szkoły. 

 

Sekretarz Gminy Zbigniew Tochwin powiedział, że w przedszkolach przy szkołach filialnych 

jest ograniczona liczba miejsc. Powiedział, że sprawdzi, czy w kryteriach przyjmowania do 

przedszkoli przewidziane są rozwiązania na sytuację, o której była mowa. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

Protokół nr 23/2022 z 24.01.2022 r. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół nr 24/2022 z 21.02.2022 r. 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 8 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 19:08. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska            Robert Lewkowicz 

 

 

 


